
800 OTROK V UMAGU

Dom premajhen - kaj pa zdaj?
Denarja zmanjkuje za organizacijo
letovanj, kaj Šele za razširitev doma
- Potrebnih je vsaj še 80 ležišč,
povečanje kuhinje in pokritega
dnevnega prostora

Počitniški dom občine Beži-
g ad v Umagu nudi vsako po-
letje prijetno sliko: le nekaj de-
set metrov od morske obaleje
drugi dom mladih Bežigrajča-
nov, kjer preživljajo morda naj-
lepše dni svojih počitnic. £)o-
bra organizacija letovanj, od-
lifina hrana, zmerne cene in
ugodna iega doma, so že zdav-
naj raznesii po občini dober
glas o tem letovišču, tako da
organizator letovanj občinska
Zveza prijateljev mladine že ne-
kaj let ne more več sprejett na
letovanje vseh, ki bi si to želeli.

Na obisku v Umagu smo se o
tej problematiki pogovorili s
predsednico kluba vzgojiteljev
pri ZPM Mileno Gosnarjevo in z
vodjo organizacije letovanj Vi-
lijem Grebencem. Povedala
sta, da bo v petih šolskih izme-
nah, 2 predšolskih in šoli v na-
ravi letovalo v Umagu skoraj
800 otrok, s Čimer so vse
zmogljivosti doma polno zase-
dene.

»V 12 sobah imamo 120 po-
stelj,« je povedala Darinka Bu-
tala, pedagoški vodja ene od
izmen. »Vsi prostori pa niso
najbolj primerni za bivanje
otrok. Zlasti velja to za sobo s
16 ležišči, ki so jo priztdafi pred
leti. Ima namreč nizek lesen
strop, postelje segajo do stro-

pa, tako da se otroci pogosto z
glavami udarjajo obenj, tudi
podi niso najbolj ustrezni, zato
bi bila ta soba primema kvečje-
mu za skladišče ...

Ostale sobe so v redu, zdaj
imamo tudi nove garderobne
omare, treba pa bo zamenjati
še železne postelje. Sicerpa pri
naši vsakodnevni aktivnosti ze-
lo pogrešamo večji pokrit pro-
stor, kjer bi se lahko zbirali ob
stabšem vremenu ali zvečer«

Sogovorniki so nam še pove-
dali, da so problemi tudi z de-
narjem; interesna skupnost
otroškega varstva je leta 1975
sicer namenila nekaj denarja
za popravilo okenskih polken,
obnovo fasade in kuhinje, ven-
dar se zdaj spet ubadajo s pro-
blemom vzdrževanja doma«

»Gospodarjenje je slabo, de-
narja je dovolj le za organizaci-
jo letovanj in honorar osebju,
kaj več pa ne zmoremo,- so
potožili. Čeprav so odgovorne
interesne skupnostr iz svojih
programov skoraj povsem Čr-
tale letovanja, pri Zvezi prijate-
Ijev mladine kljubtemu razmtš-
(jajo o morebitni razširitvi.
Možnosti je več- najbrž bo naj-
bolj realna tista, po kateri bi
uredili na travniku pred do-
mom provizorij z okrog 80 po-
steljami; kuhinjo bi povečali ta-
ko, da bi podrli vmesno steno z

notranjo jeditnico, občutno pa
bi se z majhnimi stroški lahko
povečala tudi zunanja jedilni-
ca. Ob vsem tem pa je vpraša-
nje tudi prihodnost doma, saj
namerava bujska občina po ne-
katerih informacijah tamkaj
graditi hotele - če se bo to res
zgodilo, bo treba pravočasno
razmisliti o novi lokactji za po-
čitniški dom.

Dom je obiskal tudi predse-
dnik občinske konference
SZDL Joško Pirnar, ki je bil zelo
zadovoljen z dobro organizaci-
jo letovanj in življenjem v beži-

grajskem počitniškem domu.
»če se !e da, moramo počitni-
ško bazo razvijati, saj je zani-
manje ogromno. Kot se Širi ob-
čina, vsak dan imamo namreč
več prebivalcev, moramo štriti
tudi kapacitete doma, če želi-
mo ohraniti enak odstotek
otrok, ki letujejo. Očitno je, da
bo treba urediti pokrite prosto-
re za dejavnosti v stabem vre-
menu, še pred novo sezono pa
moramo rešiti tudi problem re-
dnega ftnanciranja. Letovanja
so postata aktivnost, ki je ne
moremo več pogrešati.«


